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Przemysław Staniszewski 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024.609 t.j.), zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym podjęcia rozmów w zakresie 

integracji taryfowej pomiędzy Miejskimi Usługami Komunikacyjnymi w Zgierzu a Łódzką Koleją 

Aglomeracyjną. 

Szanowny Panie Prezydencie, w dniu 03.09 br. na portalu internetowym www.TuZqierz.pl ukazał się 

tekst autorstwa redaktor Karoliny Wolskiej pt. „Pociągi ze Zgierza do Łodzi jednym z najczęściej 

wybieranych połączeń w Polsce. Jak wyglądają na tle kraju?". W treści tego artykułu autorka nawiązała 

do danych statystycznych wg których trasa między Łodzią a Zgierzem należała do 20 najczęściej 

wybieranych relacji w Polsce w roku 2023. W tekście tym autorka wskazała iż mieszkańcy skarżą się na 

brak takiej integracji taryfowej jaka obowiązuje w Łodzi, gdzie bilet MPK uprawnia do poruszania się 

ŁKA. 

Podczas sesji na której omawialiśmy zmiany w zakresie komunikacji publicznej uzyskaliśmy jako radni 

informację, iż rozmowy dotyczące integracji taryfowej były prowadzone z poprzednim Zarządem 

Województwa Łódzkiego i nie przyniosły żadnych pozytywnych rezultatów. Usłyszeliśmy także, iż do 

dnia sesji nie było także prowadzonych takich rozmów z władzami bieżącej kadencji. 

W związku z powyższym proszę o przedstawienie informacji w następującym zakresie: 

1. Czy zostały podjęte rozmowy w wyżej wymienionej kwestii? 

2. Jakie są rezultaty tych rozmów. 

Jeżeli takowe rozmowy nie zostały przeprowadzone, bardzo proszę o uzasadnienie takiego stanu rzeczy 

i podjęcie stosownych kroków. 

Myślę, że liczba 1,4 min pasażerów w roku 2023 na linii Zgierz - Łódź jest bardzo dobrym argumentem 

do tego, by powyższe zagadnienie potraktować z należytą powagą. Bardzo proszę o potraktowanie 

sprawy jako pilnej. 


